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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

I forhold til SKATs digitale system Dias, som giver problemer for danske virksomheder, 

når selskabsskatten skal indberettes, vil ministeren så redegøre for, hvad man agter at gøre 

for at løse disse problemer, og om man overvejer at udskyde fristen for indberetning af 

selskabsskat, så selskaberne får mulighed for at indberette i ro og mag?  

 

Svar 

Jeg vil først og fremmest sige, at det er vigtigt for mig, at den administrative byrde, som 

SKAT pålægger virksomhederne, skal være så lille som overhovedet mulig. 

 

Jeg har desværre måtte konstatere, at DIAS har voldt nogle virksomheder problemer. 

DIAS er et helt nyt it-system, der er taget i brug for første gang i år. Det har desværre be-

tydet, at der har været kortere perioder med ustabilitet. SKAT vil løbende forbedre og vi-

dereudvikle systemet for at afhjælpe problemerne. 

 

Jeg er tilfreds med, at SKAT, for at imødekomme de selskaber, der havde haft problemer 

med den ustabile drift, valgte at melde ud, at SKAT ikke ville pålægge selskaberne et skat-

tetillæg ved overskridelse af fristen, hvis selvangivelsen blev indberettet senest d. 6. sep-

tember 2015. Det vil sige fem dage efter den oprindelige frist d. 1. september 2015.     
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